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Janne Flodin RUF
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Thomas Thunberg RUF

KFF meddelade förhinder. Inget svar 
från Hålta eller Komarken.

Minnesanteckningar

Aktuell status i de olika föreningarna
Kode
Inga stora förändringar sedan förra mötet. Troligen problem med att driva ett Herr b-lag. 
Damlaget är till stor del födda 01, väldigt ungt. 2 Herrjuniorlag anmälda, men osäkert om man 
har spelare till 2 lag. Omsättning 1.8 miljoner, plus på ca 30 000kr. Det var meningen att 
kommunen skulle tagit över driften av planerna men plötsligt kovände kommunen. Avtalslöst 
kring planerna just nu. El och vatten årligen för ca180 000 kr. Besparing på att inte betala 
planhyra. Kommer att byggas flera bouleplaner i kommunens regi.

Kareby
Har med hjälp av sitt samarbetsavtal med Kode bestämt att p06 spelar i Kode, Karebys del i 
samarbetet har haft svårt att stå med tränare. Samarbetar från p02-p04 , flickor upp till 
juniorålder. Positivt med konstgräsplan, fortfarande inte allt levererat kring konstgräsplan.

IKK
Har snart nytt konstgräs på Skarpe Nord tillsammans med Diseröd. Upphandling troligen klar, 
förhoppningsvis leverans i maj. Eventuellt problem med underlaget pga tidigare problem med 
vattensamlingar under planen. Problem med var konstgräsrullarna skall förvaras vintertid. 
Samarbetar med Romelanda kring p02, tyvärr har några spelare lämnat till Ytterby. Upplever 
samarbetet positivt. Just nu inte aktuellt med fler årskullar. Har gjort en inventering av antalet 
spelare i föreningen, ungefär lika antal spelare som för 5 år sedan.

Ytterby
Positivt på ungdomssidan. Väldigt ung herr-trupp, har börjat bra. Dam-sidan stark trupp i div.2. 
Brist på P01, P03. Har valt att hoppa av U19-serien, det var för kostsamt. Ett litet ekonomiskt 
överskott 2016. Har betalat av större delen av sin hall och sina lån. Spända på hur den beslutade 
multiarenan skall påverka föreningen. Lite osäkert kring var den placeras och hur det påverkar 
befintliga planer. Den gamla konstgräsplanen skall bytas ut och en tillkommande plan är planerad
som ersättning för att kommunen tar föreningens parkering i anspråk för andra ändamål. Ser en 
minskning av anmälningarna till sina cuper pga de förändrade regler kring placeringsmatcher för 
barn/ungdomar. Ca 750 medlemmar, 110-120 ledare.
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Hermansby
Ny konstgräsplan på gång. Kommer framöver ge möjlighet att spelare mer fotboll under en 
större del av året. Osäkert hur placeringen av klubbhus och cafe i förhållande till konstgräsplanen
kommer att påverka föreningen. Har inga juniorer. Det äldsta flicklaget är 15 år så nu börjar 
arbetet med att behålla dem i föreningen. Damerna eventuellt seriespel. Herrarna spelar i Div6 
vilket är lämplig nivå för föreningen. Konstgräsplanen blir bokningsbar för andra föreningar.

Diseröd
Inte mycket som förändras sedan tidigare möte. Ont om planer i början på året. Spelarna har 
under vintern önskat att träna i Kareby  eftersom det är lättast att ta sig dit. 20-22 i truppen varav
15-16 tränar aktivt. 

Romelanda
Lite tunt på herrsidan men det ser ut som det skall lösa sig. Dam-seniorer ett lag. Äldsta 
pojklaget P02 samarbetar med IKK. På pojksidan finns det lag ner till P09. På flicksidan lag i 
ungefär varannan åldersgrupp. Står utan kanslist i mitten på april. 

Övrigt
De föreningar där kommunen sköter planer upplever att servicen från kommunen är ganska 
dålig.

Flera föreningar har haft problem med inbrott. De föreningar som installerat larm upplever att 
inbrott minskat tydligt i de lokalerna. Ytterby har råkat ut för mycket skadegörelse på sin 
inomhushall. På Skarpe Nord har man löst detta med att låta området vara öppet. Har varit 
problem under flera år med att droger göms på Skarpe Nord. 

Diskussion kring att erbjuda mer träning för de spelare som är intresserade, oavsett nivå på 
spelare. Kan föreningarna samarbeta kring detta? Mötesdeltagarna fick i uppdrag att ta med 
denna fråga till sin respektive förening för fortsatta diskussioner.

Ensamkommande ungdomar, Ytterby har avslutat detta samarbete med kommunen pga 
avsaknad av intresse från kommunen kring t.ex. tolkar. IKK har mer positiva erfarenheter, har 
dock varit en del bråk mellan spelare. En del spelare som fortsatt spela i föreningen.  Har inte 
alltid varit helt lätt att integrera dem i lag som spelat tillsammans i många år. Väldigt olika nivå på
fotbollskunskaper hos spelarna.

Diskussion kring spelarövergångar och utbildningsbidrag. Kode har upplevt att det finns 
föreningar som medvetet väntar med att skriva kontrakt tills spelarna är så gamla att det inte 
utbetalas något utbildningsbidrag till spelarens tidigare föreningar.

IKK önskar att spelare som vill provträna med andra föreningar meddelar IKK och att även den 
nya tränaren kontaktar spelarens gamla tränare. Övriga föreningar uttryckte att detta borde 
tillhöra god ton och att det är viktigt att ha en dialog mellan föreningarna kring detta.

Nästa möte tisdagen den 31/10 18:30 hos Kareby, Kringledammen. Kareby kallar till mötet.
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